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Motion om
Hästdräkt

Arbetsgruppen för sektionshäst

Bakgrund

P̊a ett sektionsmöte 2011 röstades det igenom att styret skulle undersöka möjligheterna att skaffa in
en sektionshäst. Anledningen till detta vara att det ans̊ags viktigt att Dragos har en häst att rida p̊a.
Styret tillsatte under hösten 2012 en arbetsgrupp som skulle utreda huruvida detta var möjligt eller ej.
Arbetsgruppen har tagit fram en rekommendation för införskaffande av en hästdräkt d̊a detta ans̊ags
mest lämpat.

Yrkande

att en hästdräkt best̊aende av ett hästhuvud och en vit morphsuit införskaffas av arbetsgruppen för
sektionshäst till en kostnad av max 1000kr. Pengarna skall tas fr̊an motionspotten.

att Dragos uppdras att se till att lämplig person ställer upp som häst när detta behövs.
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